

Title (en)

METHOD AND DEVICE FOR FRAMING SLIDES.

Title (de)

VERFAHREN UND VORRICHTUNG ZUM RAHMEN VON DIAPOSITIVEN.

Title (fr)

PROCEDE ET DISPOSITIF POUR L'ENCADREMENT DE DIAPOSITIVES.

Publication

**EP 0121528 A1 19841017 (DE)**

Application

**EP 83903086 A 19831004**

Priority

DE 3236842 A 19821005

Abstract (en)

[origin: WO8401441A1] The film (3) is introduced prior cutting in an open frame (1) arranged in a seizing position until the portion of film to be framed (3a) has reached its final position within the frame. Thereafter, the film portion is secured in its final position and then cut by an appropriate device arranged at the vicinity of the frame opening. The cutting device (5) is then removed by displacement with respect to the frame (1) held in a fixed position, the film portion is maintained within the frame and the latter is finally closed. Hence, the seizing devices are avoided; furthermore, the film portion (3a) is placed in its correct position within the frame (1). An auxiliary guiding device (8) removed from the film guide (4), arranged on the side opposite to the cutting device (5), provides for the positioning of the film portion, said portion should present the last image of the film without being guided in the guiding conduit (4).

Abstract (fr)

La bande de film (3) est d'abord introduite avant le coupage dans un cadre ouvert (1) placé en position de saisie, jusqu'à ce que la portion de film à encadrer (3a) ait atteint sa position finale dans le cadre. Puis la portion de film est fixée dans sa position finale et ensuite coupée par un dispositif approprié placé à proximité de l'ouverture du cadre. Le dispositif de coupe (5) est ensuite retiré par déplacement relativement au cadre (1) maintenu en position stationnaire, la portion du film est maintenue dans le cadre et celui-ci est finalement fermé. Ainsi sont supprimés les dispositifs de saisie; en outre, la portion de film (3a) est placée dans sa position exacte dans le cadre (1). Un dispositif de guidage auxiliaire (8) retiré au conduit de guidage du film (4), placé du côté opposé à celui du dispositif de coupe (5) assure la mise en position de la portion de film au cas où cette portion présente la dernière image de la bande et n'est plus guidée dans le conduit (4).

IPC 1-7

**G03D 15/10**

IPC 8 full level

**G03D 15/10** (2006.01)

CPC (source: EP US)

**G03D 15/10** (2013.01 - EP US); **Y10T 156/1322** (2015.01 - EP US); **Y10T 156/1339** (2015.01 - EP US); **Y10T 156/1343** (2015.01 - EP US)

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE FR GB LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

**DE 3236842 A1 19840405**; **DE 3236842 C2 19841025**; AU 2070183 A 19840424; AU 567897 B2 19871210; DE 3371003 D1 19870521;  
EP 0121528 A1 19841017; EP 0121528 B1 19870415; JP S59501878 A 19841108; US 4662960 A 19870505; WO 8401441 A1 19840412

DOCDB simple family (application)

**DE 3236842 A 19821005**; AU 2070183 A 19831004; DE 3371003 T 19831004; EP 8300258 W 19831004; EP 83903086 A 19831004;  
JP 50318283 A 19831004; US 61839184 A 19840601